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Gdańsk, 17.03.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 207/25

Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

SYTUACJI MIESZKANIOWEJ RODZINY Z LETNICY 

Na dyżur radnego zgłosiła się do mnie Pani , która 

wraz z rodziną zamieszkuje obecnie lokal z gminnego zasobu przy ulicy  w Gdańsku 

Letnicy. Z uzyskanych przeze mnie informacji wynika, że Pani  składała w 2021 roku 

wniosek o najem lokalu mieszkalnego z zasobów Gminy Miasta Gdańska, ale wówczas wniosek został 

rozpatrzony negatywnie (pismo o sygnaturze WGK-II.7140.327.2021.UK) z uwagi na niespełnienie 

kryterium powierzchni. Treść pisma z 16 lutego 2022 roku stanowiła, że „łączna powierzchnia pokoi 

wynosi 34,23 m2, co daje 6,85 m2 na osobę (5 osób zamieszkujących)”. 9 września 2022 roku rodzina 

powiększyła się o jedną osobę, a zatem liczba zamieszkujących lokal wzrosła do 6 osób. W związku 

z powyższym spełnione zostało kryterium powierzchni ujęte w uchwale Rady Miasta Gdańska w sprawie 

zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego zasobu Gminy 

Miasta Gdańska oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu lokali mieszkalnych w zasobach Towarzystw 

Budownictwa Społecznego. Pani  poinformowała mnie, że 24 maja 2023 roku 

uczestniczyła wraz z matką tj. Panią w interwencji z udziałem przedstawicieli miejskich 

instytucji na ul. Partyzantów, podczas której miano ustalić, że rodzina powinna wystąpić o dwa mniejsze 

lokale z zasobu gminnego, ponieważ łatwiej uzyskać dwa małe lokale, niż jeden duży. 30 października 

2024 roku miała mieć miejsce jeszcze jedna interwencja, w której udział miała wziąć jedynie matka 

zainteresowanej mieszkanki tj. Pani  Mając na uwadze fakt, że Pani 

wyraziła obawę, że może pozostać bez dachu nad głową, a ma pod opieką dwójkę dzieci, które także 
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były obecne na dyżurze wnoszę o interwencję i udzielenie informacji w przedmiotowej sprawie, ponieważ 

pomoc dzieciom i rodzinie musi być dla władz Gdańska priorytetem. 

Mając powyższe na uwadze, wnoszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie były ustalenia z interwencji w sprawie Pani oraz Pani 

w latach 2023 i 2024? Wnoszę o udostępnienie notatek lub innych stosownych dokumentów. 

2. Na jaką pomoc mieszkaniową i w jakiej perspektywie czasowej mogą liczyć Pani 

 z dziećmi oraz pozostała część rodziny, które zamieszkują obecnie lokal przy ulicy 

? Czy Pani  jest na liście oczekujących? 

3. Czy jest możliwym, w przypadku uzyskania innego gminnego mieszkania przez Panią

 że Pani  będzie musiała opuścić gminny lokal przy ulicy

 Jeśli tak, to jaką pomoc mieszkaniową zamierzają zaoferować tej rodzinie władze Gdańska? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Radny Miasta Gdańska 

Andrzej Skiba


